

7D5N

Amazing 日
JAPAN 本

冬雪秘境之日本东北+东京

(猪苗代町/山形县/栃木县)

DISCOVER WINTER TOHOKU+TOKYO

(INAWASHIRO/YAMAGATA/TOCHIGI)

Tour Code: JRD-2



Japan
日本



Mount Zao
藏王树冰



Ouchi Juku
大内宿



EDO Wonderland
日光江戸村



Ginzan Onsen Street
银山温泉街

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Meiji Shrine
明治神宮



Tsuruga Castle
会津若松城



Ginza Onsen Street
银山温泉街



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ TOKYO (MOB)

- ☑ Check in Hotel

D2 TOKYO 🚆 INAWASHIRO (B/L/D)

- ☑ Ouchi-juku
- ☑ Goshikinuma Ponds
- ☑ Kitakata Ramen Museum
- ☑ Lake Inawashiro

D3 INAWASHIRO 🚆 YAMAGATA (B/L/D)

- ☑ Hideyo Noguchi Memorial Museum
- ☑ Matsushima Bay Cruise
(Sasa-kamaboko Hand-baking Experience)
- ☑ Zuiganji Temple
- ☑ Ginza Onsen Street

D4 YAMAGATA 🚆 TOCHIGI (B/L/D)

- ☑ Mount Zao
(Snow Monster - Included Ropeway)
- ☑ Tsuruga Castle (Aizuwakamatsu Castle)
- ☑ Edo Wonderland

D5 TOCHIGI 🚆 TOKYO (B/L/D)

- ☑ Nikko Toshogu Shrine
- ☑ Lake Chuzenji
- ☑ Shisui Premium Outlet

D6 TOKYO ✈️ DEPARTURE (B/L/D)

- ☑ Meiji Shrine
- ☑ Shibuya District
- ☑ Tokyo Tower (Photo stop)
- ☑ Odaiba DiverCity Tokyo Plaza

D7 ARRIVAL (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

TOHOKU

- ◆ **Mount Zao** - Natural phenomenon that occur only once a year during the winter in this Japan majestic mountains which is called the Juhyo. They go by the name of snow monster and this rare combination of atmospheric conditions and tree variety creates the juhyo effect: a sustained cycle of ice accumulation that changes these scrubby fir trees into towering surreal oddities of snow and ice.
- ◆ **Ginza Onsen Street** - Visit a hot spring town located along the Ginza river. Enjoy strolling through one of Japan's prettiest onsen town lined with three and four storey wooden inns. This place was featured in NHK's TV series "Oshin".
- ◆ **Zuiganji Temple** - The official name of Zuiganji is "Matsushima Seiryuzan Zuigan Enfukuzenji". The existing main hall, Onari entrance, warehouse and corridor are designated as national treasures. Zuiganji has multiple styles of architecture, considered to be a multi-cultural work of art.
- ◆ **Matsushima Bay Cruise** - Enjoy a boat cruise around Matsushima, famous for its tranquil and picturesque bay with 260 tiny islands. Ranked as Japan's top three scenic views for centuries.
- ◆ **Edo Wonderland** - In Nikko, Tochigi Prefecture, there is still a slice of the Edo Period left for you to find. Step back in time to 17th century Japan and explore the beauty, culture and interesting characters of the Edo Era. Enjoy delicious food, fun activities and a variety of entertaining performances. Explore the village freely and interact with the friendly locals, they love to chat and have their photo taken.
- ◆ **Ouchi-juku** - Small post station in Japan's Edo period and part of the Aizu Nishi Kaidō. It is now located in the town of Shimogō in Minamiaizu District, Fukushima Prefecture, and is famous for the numerous traditional thatched buildings from the Edo Period that line its main street.

TOKYO

- ◆ **Meiji Shrine** - A Shinto shrine in Shibuya, Tokyo, that is dedicated to the deified spirits of Emperor Meiji and his wife, Empress Shōken. The shrine does not contain the emperor's grave.



Special Arrangement:
Sasa-kamaboko
Hand-baking Experience



✓ 4 Breakfast / 5 Lunch / 5 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Wappa-meshi
- ★ Seafood Set
- ★ Matsushima Oyster Set
- ★ Tempura Set



HOTEL (5 NIGHTS)

- ✓ Art Narita Hotel or similar classes x1 Night
- ✓ Listel Inawashiro Wing Tower Hotel or similar classes x1 Night
- ✓ Daiwa Roynet Yamagata Station Hotel or similar classes x1 Night
- ✓ Sunshine Kinugawa Hotel or similar classes x1 Night
- ✓ Tokyo Daiwa Roynet Ariake Hotel or similar classes x1 Night

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Lake Inawashiro
猪苗代湖



Nikko Toshogu Shrine
日光东照宫



Tokyo Tower (Photo Stop)
东京铁塔 (外观)



精简行程

第一天 启程 ✈️ 东京 (机上用餐)

- ☑ 入住酒店

第二天 东京 🚗 猪苗代町 (早/午/晚)

- ☑ 大内宿
- ☑ 五色沼湖沼群
- ☑ Kitakata拉面博物馆
- ☑ 猪苗代湖

第三天 猪苗代町 🚗 山形县 (早/午/晚)

- ☑ 野口英世纪念馆
- ☑ 松岛湾船游 (体验烤鱼板)
- ☑ 瑞严寺
- ☑ 银山温泉街

第四天 山形县 🚗 栃木县 (早/午/晚)

- ☑ 藏王树冰 (含缆车)
- ☑ 会津若松城
- ☑ 日光江戸村

第五天 栃木县 🚗 东京 (早/午/晚)

- ☑ 日光东照宫
- ☑ 中禅寺湖
- ☑ 酒井Premium Outlet

第六天 东京 ✈️ 回程 (早/午/晚)

- ☑ 明治神宫
- ☑ 涩谷区
- ☑ 东京铁塔 (外观)
- ☑ 台场DiverCity Tokyo Plaza

第七天 抵达 (机上用餐)



✓ 4早餐/5午餐/5晚餐

风味餐：

- ★ 福岛特色料理轮箱饭
- ★ 松岛牡蛎午餐定餐
- ★ 天妇罗晚餐定食
- ★ 海鲜定食

观光景点：

东北

- ◆ **藏王树冰** - 大自然打造的冬季限定艺术之作，树冰亦有“雪怪”的别名，一眼望去数不清的巨大树冰密布耸立的场景充满了震撼了和神秘感。所谓的树冰，是指当冷却至冰点以下的雾和云吹过树木时，在树木表面附着的冰。这是只在东北地区奥羽山脉部份山区，和亚高山带才会出现的罕见奇景。形状独特且巨硕的树冰群，亦有雪怪的别名，是在日本才看得到的特殊景观。
- ◆ **银山温泉街** - 这座浓厚日本传统风情的银山温泉乡，正是当年风靡亚洲的NHK电视连续剧《阿信》的故事舞台及取景地。
- ◆ **瑞严寺** - 原名圆福寺，又称松岛寺。从中门进入到中庭，可见国宝本堂、库里和走廊。本堂建筑形式是书院造，简朴的和风外观，内部装饰有各种雕刻、色彩、金器、袄绘和贴画，表现出绚烂的桃山建筑世界。
- ◆ **松岛湾船游** - 松岛是日本三大名胜景点之一。搭乘汽船环游松岛湾，沿岸及松岛湾上的260个大小岛屿组成，松岛的景色根据地点与季节产生各种变化，景色之优美堪称日本三景之首。
- ◆ **日光江戸村** - 在栃木县日光市，仍然保留着江户时代的风情等待您去探寻。通过关卡，沿着大路前行，经过驿站街，熙熙攘攘的江户商店街将呈现在您的眼前。在这里，您会发现挽着发髻的武士、潜伏在屋顶的忍者、服饰华丽的艺妓身着和服的可爱乡村女孩，各种各样的江户人物与您擦肩而过。
- ◆ **大内宿** - 是位于日本福岛县南会津郡下乡町大字大内，修建于江户时代的会津西街道的「半农半宿」宿场。明治之后由于开通铁路，这一地区失去了宿场地位，转型为观光景区。1981年，该地被选入重要传统的建造物群保存地区。

东京

- ◆ **明治神宫** - 位于东京涩谷的一座神社，供奉着明治天皇及其妻子昭宪皇后的神灵。靖国神社不包含皇帝的坟墓。



特别安排：
体验烤鱼板



酒店住宿 (5晚)

- ✓ 成田Art酒店或同级 x1晚
- ✓ 猪苗代翼塔楼李斯特酒店或同级 x1晚
- ✓ 山形站前大和鲁内酒店或同级 x1晚
- ✓ Sunshine Kinugawa酒店或同级 x1晚
- ✓ 东京有明大和ROYNET酒店或同级 x1晚

免责声明：必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 日本 JAPAN ·



货币 Currency 	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡在日本都能通行 * Credit card are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate 	100 JPY = MYR 3.70 100 日元 = 马币 3.70 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage 	Voltage - almost always 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different 	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 夏季 3月 - 5月 Mar to May 20°C - 6°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C - 19°C <input type="checkbox"/> Autumn 夏季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 10°C <input type="checkbox"/> Winter 夏季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C - 3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A330</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费用:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner: